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SENAT RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ

Zapis stenograficzny
(178)

24. posiedzenie
Komisji Samorządu Terytorialnego

i Administracji Państwowej
w dniu 21 marca 2002 r.

V kadencja



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych do ustawy o zmianie ustawy o paszportach.



(Początek posiedzenia o godzinie 15 minut 20)

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Zbyszko Piwoński)

Przewodniczący Zbyszko Piwoński:

Otwieram posiedzenie Komisji Samorządu Terytorialnego i Administracji Pań-
stwowej.

Dzisiaj mamy króciutkie spotkanie. Mianowicie w czasie debaty nad ustawą, którą
nam powierzono, został zgłoszony jeden wniosek. Byłem jego autorem, a właściwie po-
winienem powiedzieć, że po trosze przyznaję się do niego razem z panem mecenasem. To
jest taki stosunkowo niewielki zabieg, ale odgrywający ważną rolę, bo uściślający. Nie
budzi on żadnych wątpliwości. Jeśli można, to od razu głos oddam panu mecenasowi.

Lista zestawionych poprawek jest bardzo długa, ale wszystkie pozostałe omawiali-
śmy poprzednio, a więc proponuję, żebyśmy zaczęli od tej jednej zgłoszonej poprawki�

(Wypowiedź poza mikrofonem)
Tak jest. Właśnie dlatego prosimy o wysłuchanie opinii pana mecenasa.

Specjalista w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu
Piotr Magda:

Dziękuję bardzo.
Panie Przewodniczący! Wysoka Komisjo!
Podczas wczorajszych obrad dotyczących ustawy o zmianie ustawy o paszportach

Wysoka Komisja przyjęła poprawkę siódmą, w myśl której akty wykonawcze wydane na
podstawie upoważnień ustawowych zmienianych niniejszą ustawą zachowują moc do
czasu ich zastąpienia przez akty wykonawcze wydane na podstawie niniejszej ustawy.

Chciałbym zwrócić uwagę, iż sformułowanie �akty wykonawcze wydane na
podstawie niniejszej ustawy� jest nieprecyzyjne, w związku z czym wydaje się, że za-
sadna jest zaproponowana przez pana senatora Piwońskiego spójna koncepcja, która
stanowi o aktach wykonawczych wydanych na podstawie upoważnień ustawowych
w brzmieniu nadanym niniejszą ustawą, to znaczy w brzmieniu nadanym przez ustawę
nowelizującą. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Zbyszko Piwoński:

Dziękuję.
Czy są jakieś wątpliwości?
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(Senator Mieczysław Janowski: Pierwsza wersja też jest czytelna, ale ta druga
jest na pewno bardziej poprawna.)

(Głos z sali: Zawsze lepiej dopracować�)
Wobec tego proponuję, aby zacząć głosowanie właśnie od tej poprawki, jako że

ona jest nowa.
Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki ósmej? To jest alternatywa dla po-

prawki siódmej.
Wszyscy są �za�.
Tym samym wyłączamy poprawkę siódmą. Dziękuję.
Skoro wszystkie poprzednie poprawki omawialiśmy i wyraziliśmy swoje opinie

na ich temat, to czy mógłbym zaproponować, żeby w stosunku do pozostałych�
(Specjalista w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu Piotr Magda: Panie

Przewodniczący�)
Proszę bardzo.

Specjalista w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu
Piotr Magda:

Przepraszam bardzo.
Prosiłbym pana przewodniczącego o to, aby oddzielnie lub łącznie poddać pod

głosowanie również pozostałe poprawki, od pierwszej do szóstej.

Przewodniczący Zbyszko Piwoński:

Do szóstej� To właśnie chcę zrobić w tej chwili.
(Specjalista w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu Piotr Magda: Przepraszam.)
Chcę tylko zaproponować � z uwagi na to, że już dyskutowaliśmy i głosowali-

śmy nad tymi właśnie poprawkami � żeby łącznie poddać pod głosowanie cały ten ze-
staw poprawek przyjętych już przez komisję.

Kto z państwa senatorów jest za jego przyjęciem?
Wszyscy. Dziękuję.
Wobec tego pozostało jeszcze jedno głosowanie, mianowicie nad całością

uchwały, ze wszystkimi poprawkami.
Kto z państwa senatorów jest za jej przyjęciem tych poprawek?
Wszyscy. Dziękuję.
Szybciutko skończyliśmy nasze posiedzenie.
Panią senator proszę o kontynuowanie misji sprawozdawcy. Dziękuję.
Spotykamy się w przyszłym tygodniu, trzeciego�
(Głos z sali: Nie w przyszłym, w następnym.)
Tak, tak. Przepraszam. Rzeczywiście, spotykamy się po świętach Ja już wyklu-

czyłem ten tydzień, jakby on nie istniał. Będziemy zajmować się ustawą, która była
rozpatrywana w poprzedniej kadencji, choć niedokładnie taką samą, bo ona ma już tro-
chę inny kształt, niemniej jednak jest ważna. Rozpatrują ją dwie komisje, nasza i Ko-
misja Obrony Narodowej i Bezpieczeństwa Publicznego.

To wszystko. Dziękuję.

(Koniec posiedzenia o godzinie 15 minut 28)
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